
Minnesanteckningar
Enhetsråd 241119
Avdelning 3, Kärna vårdby

Närvarande: 7 brukare och 5 anhöriga, personal Mikaela Wirdebäck, Nana Kanu och Ashim 
Mayindy, Malin Gustafsson verksamhetschef och Malin Stigne kontaktpolitiker, 
Äldrenämnden.

Alla hälsas välkomna till enhetsrådet. Enhetsråd har vi två gånger per år, i april och 
november.

Presentationsrunda

Personal - vi har som samhället i stort drabbats av en del sjukskrivningar bland personalen 
på grund av ökade virus och bakterie mängder. Vi har därför haft ett större behov av vikarier 
och vi vill försäkra oss om att brukare och anhöriga inte har upplevt det som något negativt. 
Brukare och anhöriga som är närvarande upplever inte någon negativ påverkan.

Aktiviteter - i vår dagplanering finns utsedd personal under arbetspasset som ska ansvara 
för någon form av aktivitet. Marie Sidén hos oss är nu aktivitetsombud och kommer 
tillsammans med aktivitetsansvarig planera aktiviteter för demensboendet framöver.

Mat- och måltidsmiljö - Kostansvarig i kommunen har inventerat alla kommunens 
vårdboenden. Vi kommer under början av 2025 uppdatera vårt porslin till ett mer 
demensvänligt. Vi har också fått pengar från äldreomsorgsnämnden för att förgylla våra 
brukares vardag. Vi kommer att bjuda på extra musikunderhållning, nobelfirande, god mat 
och en hel del pyssel under december månad.

Inom- och utomhusmiljö - vi har under 2024 bytt ut alla madrasser i sängarna enligt den 
standard som vi ska ha för att förebygga till exempel trycksår. En förebyggande madrass har 
bara en livslängd på 5 år. Vi är med i ett projekt för att prova en sensor som kan hjälpa till att 
förebygga trycksår. Sensorn fästs på ländryggen/svanken och en uppblåsbar kudde 



2 ()

omsluter sensorn. När brukaren lägger sig på rygg, startas sensorn som blåser upp kudden 
och på detta sätt kan avläsning göras av mikrocirkulationen i huden hos brukaren. Vid en 
sänkt cirkulation föreligger högre risk för att utveckla trycksår. Utifrån detta kan vi sedan 
vidta olika åtgärder. Nästa år kommer vi byta ut brukarnas sängar, enligt hyresavtal och 
investeringsinsatser.

Upplevelse av delaktighet - ni kommer få ett formulär till er mailadress, det handlar om att 
besvara de frågor som kommer från socialstyrelsen varje år. Undersökning av brukare och 
anhörigas upplevelse av äldreomsorgen i kommunen. Ni kommer få ett mail innan slutet av 
året med mer information. Svaren är helt anonyma.

Information från kontaktpolitiker - vi lever längre, i och med det ökar också vårt  
omvårdnads- och omsorgsbehov. Vi behöver därför utöka antalet vårdboenden. Kommunen 
har en plan för detta som sträcker sig från 2023-2030. Det innebär för Kärna vårdby att alla 
korttidsplatser ska flytta till Åleryd 2027. Planerna för vårt demensboende är inte klara ännu 
men så fort jag får någon information så kommer ni få veta. 

Information Krisberedskap - vi ska i vår verksamhet kunna klara oss utan 
el/vattenförsörjning/matleveranser i ca 5-7 dagar. Vi håller därför på att bygga upp ett kris- 
och beredskapsförråd i vårt skyddsrum. 

Vi har vunnit priset Årets nytänkande arbetsplats 2024 i Linköpings kommun. Vi har fått 
det för vårt arbete med vår digitala dagplanering och hur vi arbetar med tidsplanering och 
resursfördelning.

Nästa enhetsråd sker i april 2025, kallelse kommer en månad innan.

Med vänliga hälsningar

Malin Gustafsson

Verksamhetschef

Kärna vårdby


